



**Kathrin Lammers, Honor Swimmer, Germany, 2018**



Personal Website – None known

**Kathrin Lammers** competed at the highest level of open water swimming for ten years (1993 to 2002) with 25 podium finishes in 51 marathon races. During this period, she raced against the greatest generation of female elite competitors IMSHOF Honorees: Karen Burton, Peggy Busche, Anne Chagnaud, Silvia Beatríz Dalotto, Edith van Dijk, Britta Kamrau, Irene van der Laan and Yuko Matsusaki.

Kathrin competed around the world: Canada, USA, Egypt, Brazil and Argentina in salt and fresh water and all the marathon distances and temperatures. A few highlights demonstrate her range. In 2000 she won the Egyptian National Open Water Swimming Championships at the 5 km, 10 km, 15 km and 20 km. In the colder water Kathrin recorded two podium finishes (1997 and 2002) in the World Cup Memphremagog (40 km/25 miles) in Quebec, Canada. At the longer distances in 2002 she won the Ile de Orleans, St. Laurence River (77 km/48 miles) in Quebec and placed 3<sup>rd</sup> in 2001. And finally, in 1998 she completed the Parana-Hernandarias (88 km/55 miles) in Argentina.

At retiring from elite competition Kathrin coached and organized FINA events in Dubai and Abu Dhabi and working as the Aquatic Director / Coordinator in various International Schools worldwide.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

## German Translation

**Kathrin Lammers** schwamm 10 Jahre lang auf dem höchstem Niveau im Freiwasser Schwimmen. Sie erreichte 25 mal das Siegerpodest und beendete 51 Marathon Schwimm Wettkämpfe IMSHOF Honorees: Karen Burton, Peggy Busche, Anne Chagnaud, Silvia Beatríz Dalotto, Edith van Dijk, Britta Kamrau, Irene van der Laan and Yuko Matsusaki.

Kathrin schwamm weltweit: Kanada, den Vereinigten Staaten, Ägypten, Brasilien und Argentinien in süß-und salzwasser, jegliche Distanzen und Temperaturen. Einige Höhepunkte zeigen Ihre Variabilität im Offenen Gewässer: In 2000 gewann sie die Ägyptischen Nationalen Meisterschaften im Offenen Gewässer über die 5km, 10km, 15km and 20km. Im kalten Wasser belegte Kathrin 2-mal das Siegerpodest (1997 and 2002) im Welt Cup Memphremagog (40 km/25 miles) in Quebec, Kanada. Über die längeren Distanzen gewann sie im Jahr 2002 den Wettkampf an der Ile de Orleans, St. Laurence River (77 km/48 miles) in Quebec wo sie sich als dritte plazierte im Jahr 2001. Im Jahre 1998 gelang ihr es den Wettkampf Parana-Hernandarias (88 km/55 miles) in Argentinien zu vollenden.

Als Kathrin ihre professionelle Laufbahn beendete organisierte sie FINA Wettkämpfe in Dubai and Abu Dhabi and arbeitet als Aquatic Director / Coordinator in verschiedenen Internationalen Schulen weltweit.